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P re zydent M i asta Wloctaw ka

lJprzejmie powiddamiam,2e z Biuro Rady Miasta Wloclswek przyiqtem

interwencje Pani zam. ul. tubna , ktdra prosi i btaga o
pamoc by stuiby drogowe wykonoty przed iei posesiq wiazd z ulic do iei
nieruchomoici.

Obecnie jako jedyna posesjo na ulicy tubnei nie posiada wykonanego

wjozdu. Przez krowqinik w jezdni iteren zielony odbywa siq odbi6r nieczystoSci i

wjazd do goraiu i no pasesie, przyiozd karetki iest ufiudniony i t p. Jest to

bordzo uciqtliwe pokonywanie by wiechae do podworka domu i do goraiu.

Teren-grunt ten jest rozjeidiony blotnisty iwyglqda to nieciekawie w atoczeniu

tej cichej i tadnej ulicy Lubnej.

Pani t jest asobs w podesztym wieku i kilkakrotnie

zgtaszo od wielu lat ten problem, lecz nie moie doprosii siq wykonania iak
naleiy wjazdu do jej nieruchomo1ci.

Jest to nieduiy wydotek i zakres rabot do zreolizowania, wiqc proszq Pana

Prezydenta by wydat dyspozycje odpowiednim sluibom by ieszcze w tym roku

wykonano wjazd da posesji-nieruchomoici Pani , ul. t'ubno

co byloby prezentem iwiqtecznym dta tej rodziny i zo co z 96ry dziqkuie.

Przesylom zdjqcia obrazuiqce iok obecnie wyglqda wiazd do posesii

t ubna
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